皮革資源中心開放服務

Leather Resources Centre Open Services

地址 Address

九龍旺角上海街446-448號富達商業大廈3字樓B室 Unit B, 3/F, Capital Commercial Building, 446-448, Shanghai Street, Mongkok, Kowloon, Hong Kong.

開放時間 Opening Hours

預約參觀 星期一至五下午2時至5時 公開參觀 星期六上午9時至12時*

Visit by Appointment Monday to Friday, 2:00pm – 5:00pm Open to Visit Saturday, 9:00am – 12:00am*

費用 Fee

全免

Free of charge

查詢/預約方式 Enquiry/Reservation

✓ info@leatherresourcescentre.com

網址 Website

http://www.leatherresourcescentre.com

導賞服務 Guided Tour

參觀人數5-10人一組,可提前一星期預約, 以便安排專人導賞講解。

The number of visitors in groups of 5-10, appointment should be made one week prior to visit.

*公衆假期及每月首個周六除外 *Except public holidays and the first Saturday of every month



主辦機構 Organiser 「中小企業發展支援基金」撥款資助 Funded by SME Development Fund





香港皮業商會有限公司 The Hong Kong Hide & Leather Traders' Association Ltd.



工業貿易者
Trade and Industry
Department



香港生產力促進局 Hong Kong Productivity Council



在此刊物上/活動內(或項目小組成員)表達的任何意見、研究成果、結論或建議,並不代表香港特別行政區政府、工業貿易署或中小企業發展支援基金及發展品牌、升級轉型及拓展內銷市場的專項基金(機構支援計劃)評審委員會的觀點。

Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in this material/event (or by members of the Project team) do not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region, Trade and Industry Department or the Vetting Committee for the SME Development Fund and the Dedicated Fund on Branding, Upgrading and Domestic Sales (Organisation Support Programme).

皮革資源中心服務 Service of Leather Resources Centre

皮革資源中心資料庫 Information provided by Leather Resources Centre

皮革資源中心致力為公衆及業內人士提供 全面的皮革資訊,同時亦提供培訓和諮詢服務。 參觀人士可在資源中心取得皮革行業的廣泛知識。

The Leather Resources Centre is dedicated to provide comprehensive information, training and advisory services on leather industry to the public and industrialists. Visitors can obtain a wide range of knowledge about the leather industry.

傳承 · 保育 · 普及 · 創新 Heritage • Conservation • Popularisation • Innovation





皮革樣本 Leather Samples

不同種類的皮革瑕疵: Different defect types 不同動物的皮革樣本

來自不同製革方法的皮革

不同檔次的皮革

Different animal skins

Various tanning and

manufacturing methods

Different grades

皮革產品 Leather Products

成的皮革製品

創新設計的皮革產品

以不同動物皮革: Made with different/special leather types

> Innovative leather design products

圖書角 Book Corner

皮革系列指南:

關於皮革製品的全球測試標準

關於皮革分類,制革工藝和 應用的參考書籍

Leather collection directories 皮革行業雜誌: Leather industry magazines

> Global testing standards on leather products

Reference books about leather classification, leather making process and applications

皮革資源中心網上知識數據庫 Leather Industry Online Knowledge Database